

TOUR DE FRANCE INTERNATIONAL EVENT FOR AMATEUR & PROFESSIONAL CYCLISTS COMING TO EGYPT IN 2023.

Under the auspices of the Ministry of Youth and Sports, L'Étape Egypt by Tour de France is set to bring a unique cycling experience to Sharm El Sheikh

Sharm El Sheikh is perfect for cyclists with its fantastic weather, unique challenging routes, and spectacular local hospitality

For the first time in Egypt and the whole MENA region and under the auspices of the Ministry of Youth and Sports and his excellency Dr. Ashraf Sobhy, Stamina Sports and Fitness is bringing to Egypt the infamous international amateur cyclists' event L'Étape Egypt by Tour de France.

L'Étape by Tour de France is the world leader in mass participation cycling events, with more than 30 events in 25 countries planned to take place this year. Through these events, L'Étape by Tour de France offers amateur cyclists the opportunity to participate in the race or ride on a stage of the Tour de France while enjoying its distinguished French flavor.

Moreover, Tour de France is the world's most recognizable annual sporting event and is considered a worldwide cycling premium brand.

Expressing his enthusiasm Hassan Khalifa, co-founder of Stamina Sports and Fitness says, "We're thrilled to welcome amateur cyclists from all around the world to experience L'Étape Egypt by Tour de France in 2023. L'Étape by Tour de France has been a great partner in bringing this race to Egypt. We're confident both participants and spectators will be thrilled to experience the natural beauty of Sharm El Sheikh's spectacular landscape and wonderful weather."

"We look forward to sharing many incredible and touristic experiences in the marvelous city of Sharm El Sheikh – from sports, recreational activities, and entertainment to fine dining, relaxing spas, and much more – which make Egypt the best tourist destination and one of the most sensational cities worldwide," he adds.

Praising the event, Kévin Quiniou, Head of l'Étape by Tour de France Series at A.S.O. comments, "As Tour de France organizers, we at A.S.O are very happy to bring L'Étape by Tour de France to Egypt and the African continent. It was my pleasure being able to come to Egypt to work on the event's preparation and attempt to find the best possible mode that facilitates cyclists' participation. I am confident that this territory has so much to offer to amateur cyclists from perfect weather to challenging routes and amazing local hospitality and much more. L'Étape Egypt will represent an important stage of the Tour de France and will be a great sports challenge for foreign and local cyclists. I am certain this event will strongly contribute to promoting tourism in Egypt as well as spreading Egypt's unique culture".

In addition, it is expected that registration for L'Étape Egypt will open very soon.

For more information and event updates, please check L'Étape Egypt Instagram page at <https://instagram.com/letapeegypt>

تحت رعاية وزير الشباب والرياضة ولأول مرة في مصر

إقامة سباقات "تور دي فرانس" العالمية لرياضة الدراجات للهواة والمحترفين في 2023

L'Étape Egypt أشهر سباق دراجات في العالم يتيح تجربة فريدة لركوب الدراجات من خلال

بشرم الشيخ

- هذا العام في مصر لخوض L'Étape Egypt حسن خليفة: سعادة بجلب راكبي الدراجات الهواة من جميع أنحاء العالم لتجربة تجربة مميزة
- كيفين كوينيو: مدينة شرم الشيخ مثالية لراكبي الدراجات بما تملكه من الطقس المثالي والمسارات التي تتميز بالتحديات والضيافة المحلية المذهلة

تحت رعاية وزارة الشباب والرياضة والدكتور أشرف صبحي وزير الشباب والرياضة تستضيف مصر فعاليات أشهر سباق دراجات في والذي تنظمه "L'Étape Egypt" العالم "تور دي فرانس" والذي يقام للمرة الأولى في مصر وأفريقيا والشرق الأوسط تحت عنوان "شركة" ستامينا

الشركة الرائدة عالميا في تنظيم فعاليات ركوب الدراجات الجماعية، حيث يقام Tour de France من L'Étape وتقام سباقات من خلاله لراكبي الدراجات الهواة الفرصة للمشاركة L'Étape الحدث أكثر من 30 مره في 25 دولة حول العالم في 2023، وتقدم في السباق أو ركوب مرحلة من سباق فرنسا للدراجات والاستمتاع بطابعها الفرنسي المميز

هذا وتعد "تور دي فرانس" أكثر الأحداث الرياضية السنوية شهرة في العالم وهي العلامة التجارية المتميزة لركوب الدراجات حول مسافات لجميع مستويات راكبي الدراجات L'Étape Egypt by Tour de France العالم، ويقدم السباق المقام في مصر

وصرح السيد حسن خليفة؛ المؤسس المشارك لشركة ستامينا للرياضة واللياقة البدنية: "يسعدنا الترحيب براكبي الدراجات الهواة من من "تور دي فرانس" شريكاً رائعاً في جلب هذا L'Étape Egypt هذا العام في مصر، لقد كانت L'Étape Egypt جميع أنحاء العالم لتجربة السباق إلى مصر، ونحن على ثقة أن كل من المشاركين والمتفرجين سوف يذهلون من جمال الطبيعة الخلابة في شرم الشيخ ومناخها الرائع. نحن نتطلع إلى خوض العديد من التجارب السياحية الرائعة بمدينة شرم الشيخ والتي تشمل ممارسة رياضة ترفيهيه وتناول الطعام". المميز والاستمتاع بالمنتجات الصحية وغير ذلك، والتي من شأنها أن تضع مصر ضمن أفضل المدن السياحية في العالم

"A.S.O. شركة. Tour de France Series من L'Étape ومن جانبه صرح كيفين كوينيو رئيس

من "تور دي فرانس" بمصر والقارة الإفريقية. L'Étape منظمي "تور دي فرانس" يسعدنا جداً أن ننظم فاعليات A.S.O نحن في كان من دواعي سروري القدوم إلى مصر للعمل على التحضير للحدث وإيجاد أفضل طريق ممكن للمشاركين. وأنا على يقين بنسبة 100 % أن هذه المنطقة لديها الكثير لتقدمه لراكبي الدراجات الهواة من الطقس المثالي والمسارات التي تتميز بالتحديات والضيافة المحلية كأنه مرحلة من مراحل "تور دي فرانس" وسيكون بالتأكيد تحدياً رياضياً كبيراً لكل راكبي الدراجات L'Étape Egypt المذهلة. سيبدو . "الأجانب والمحليين. أنا متأكد من أن هذا الحدث سيساهم بقوة في تعزيز السياحة والثقافة المصرية

L'Étape Egypt. هذا ومن المتوقع أن يتم فتح باب التسجيل والاشتراك في السباق قريباً. وللحصول على مزيد من المعلومات <https://instagram.com/letapeegypt> أو Instagram